

Expected results

Participants will be able to make informed choices as to the most appropriate school system for their children.

Summary of Program

Short presentations, and question and answer opportunities will cover the following:

- curricula and graduation requirements (particularly addressing any significant changes in recent years)
- how course equivalencies from one system to another are determined
- the semester system and its implications for the foreign-service student
- special education programs and the student assessment process
- alternative schools
- special programs, (e.g. French Immersion)
- programs and concerns that are unique or particular to individual Boards of Education

When

Monday, August 28, 2 p.m.-5 p.m., in English and French (bilingual format)

Where

Auditorium, L.B. Pearson Building

Registration

Please phone Deborah Birrell at 992-2228, or Jeffrey Chapman at 995-9781 before August 25, 1989.

Résultats escomptés

Les participants pourront faire des choix éclairés en ce qui à trait au système scolaire le plus approprié pour leurs enfants.

Programme de la séance

La séance consistera en de courts exposés suivis d'une période de questions et réponses sur les sujets suivants:

- les programmes scolaires et les exigences relatives aux différents niveaux (y compris tous les changements importants des dernières années);
- comment on détermine les équivalences d'un système à l'autre;
- le système des semestres et ses conséquences sur l'étudiant du Service extérieur;
- les programmes d'éducation spécialisée et le processus d'évaluation de l'étudiant;
- les écoles alternatives;
- les programmes spéciaux (cours d'immersion);
- les programmes et intérêts propres aux différents conseils et commissions scolaires.

Date

Le lundi 28 août, de 14 h à 17 h, en anglais et en français (formule bilingue).

Lieu

À l'auditorium de l'édifice L.B. Pearson

Inscription

Veillez téléphoner à Deborah Birrell au 992-2228 ou à Jeffrey Chapman au 995-9781 avant le 25 août 1989.